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Protokół Nr 36/2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, 

które odbyło się w dniu 21 maja 2025 r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp., przy ul. J. Pankiewicza 5-7. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Krzysztof Karwatowicz – Starosta Gorzowski, Zbigniew Surma – 

Wicestarosta, Mariusz Śpiewanek – członek Zarządu, Agnieszka Hołubowska – członek Zarządu, 

Andrzej Legan – członek Zarządu, Liliana Tarasiuk – Skarbnik Powiatu, Karolina Andrzejak – 

Sekretarz Powiatu, Magdalena Harasimowicz – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych  

i Promocji, Małgorzata Mierkiewicz – Inspektor w Wieloosobowym stanowisku ds. Oświaty  

i Wychowania, Marta Ciuksza – Inspektor w Wieloosobowym stanowisku ds. Oświaty  

i Wychowania, Barbara Smolarek  – Kierownik Biura Kadr, Izabela Jankowska – Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy w Gorzowie Wlkp., Aleksandra Sibińska- Szadna – mecenas. 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz o godz. 12:05 otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu, 

powitał obecnych oraz przedstawił tematykę posiedzenia: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 35/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło 

się 14 maja 2025 roku. 

2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok.  

3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie powołania komisji konkursowej 

celem wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-

Curie w Kostrzynie nad Odrą.  

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie upoważnienia Pani Alicji Pasich 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą do składania 

oświadczeń woli. 

5. Protokół uzgodnień i rozbieżności ze spotkania w dniu 05 maja 2025 roku w sprawie zmiany 

regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Gorzowski.   

6. Wniosek Sołectwa Ściechów o dofinansowanie Dnia Rodziny. 

7. Wniosek Sołtysa sołectwa Ludzisławice o dofinansowanie organizacji imprezy „Rodzinne 

grillowanie w Ludzisławicach połączone z Dniem Dziecka”. 

8. Wniosek Sołtysa sołectwa Baranowice o dofinansowanie festynu integracyjnego. 

9. Wniosek Koła Gospodyń Wiejskich Baranowice o dofinansowanie festynu integracyjnego. 

10. Wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej Zdroiska o dofinansowanie XVI Spotkania Kulturowego- 

Wikingowie Zdroisko 2025. 

11. Wniosek Koła Gospodyń Wiejskich „Nasz Wawrów” o dofinansowanie Familijnego Kina 

Plenerowego. 

12. Wniosek Sołtysa sołectwa Wawrów o dofinansowanie imprezy „Pierniczkowo 2025”. 

13. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego 

Urzędu Pracy w Gorzowie Wielkopolskim. 

14. Pełnomocnictwo szczególne do głosowania nad propozycjami układowymi. 

15. Sprawy bieżące. 
 

Ad.1. Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu nr 

35/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się 14 maja 2025 roku? 
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            Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. protokół. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili protokół nr 35/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego, które odbyło się 14 maja 2025 roku. 

 

Ad.2. Liliana Tarasiuk przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok. 

Poinformowała, że zwiększa się łączną kwotę dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 

80.749,50 zł, w tym: 

- rozdział 85334 Pomoc dla repatriantów – dokonuje się zwiększenia dotacji celowej  

o kwotę 50.950,50 zł z przeznaczeniem na realizację pomocy dla repatriantów zgodnie z ustawą  

z dnia 9 listopada 2000 roku o repatriacji (zwiększenie w rozdziale 85334 §3110 świadczenia 

społeczne o kwotę 50.950,50 zł Starostwo Powiatowe),  

- rozdział 85395 Pozostała działalność – dokonuje się zwiększenia dotacji celowej  

o kwotę 29.799,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadań wynikających z ustawy z dnia  

7 września 2007 roku o Karcie Polaka (zwiększenie w rozdziale 85395 §3110 świadczenia 

społeczne o kwotę 29.799,00 zł Starostwo Powiatowe). 

 Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetu powiatu, w tym: 

- rozdział 71015 Nadzór budowlany – dokonuje się przeniesień w planie wydatków  

w Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego w Gorzowie Wlkp.  (zmniejszenie w 4010 

wynagrodzenia osobowe o kwotę 15.762,00 zł, §4120Fundusz Pracy o kwotę 3.200,00 zł oraz w 

§4300 zakup usług pozostałych o kwotę 20.076,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4020 

wynagrodzenia osobowe członków korpusu służby cywilnej kwoty 15.762,00 zł, w §4110 składki 

zus kwoty 3.200,00 zł oraz w §4210 zakup materiałów i wyposażenia kwoty 20.000,00 zł i w §4440 

odpis na zfśs kwoty 76,00 zł – środki z przeznaczeniem na dostosowanie siedziby PINB do 

przepisów Rodo oraz  związane ze wzrostem kwoty odpisu na zakładowy fundusz świadczeń 

socjalnych), 

- rozdział 75020 Starostwa powiatowe, rozdział 75095 Pozostała działalność – dokonuje się 

zmniejszenia w rozdziale 75095 w §4300 zakup usług pozostałych o kwotę 30.000,00 zł  

z jednoczesnym zwiększeniem w rozdziale 75020 w §4700 szkolenia pracowników kwoty 

10.000,00 zł oraz w §4410 delegacje kwoty 20.000,00 zł (pokrycie kosztów związanych ze 

szkoleniami pracowników oraz delegacjami związanymi z tymi szkoleniami), 

- rozdział 75818 Rezerwy, rozdział 85406 Poradnie psychologiczno-pedagogiczne – dokonuje się 

zmniejszenia w §4810 rezerwy  o kwotę 21.000,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w rozdziale 

85406 §4790 wynagrodzenia osobowe nauczycieli z przeznaczeniem na wypłatę odprawy 

emerytalnej nauczyciela w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w  Kostrzynie nad Odrą, 

- rozdział 85202 Domy pomocy społecznej – dokonuje się zmian w planie finansowym w Domu 

Pomocy Społecznej w Kamieniu Wielkim - zmniejszenie w 4010 wynagrodzenia osobowe  

o kwotę 10.000,00 zł, §4040 dodatkowe wynagrodzenie roczne o kwotę 13.325,00 zł, §4230 zakup 

leków o kwotę 7.216,00 zł, §4480 podatek od nieruchomości o kwotę 182,00 zł oraz  

w §4500 pozostałe podatki na rzecz budżetów o kwotę 64,00 z jednoczesnym zwiększeniem  

w §4440 odpis na zfśs kwoty 30.787,00 zł (zwiększenie kwoty odpisu na zfśs zgodnie  

z Obwieszczeniem Prezesa GUS z 19.02.2025 o przeciętnym wynagrodzeniu), 

- rozdział 85218 Powiatowe centra pomocy rodzinie – dokonuje się zmniejszenia w §4300 zakup 

usług pozostałych o kwotę 10.000,00 zł z jednoczesnym zwiększeniem w §4210 zakup materiałów  

i wyposażenia z przeznaczeniem na zakup nowego biurka oraz laptopa dla koordynatora  

w Powiatowym Centrum Pomocy rodzinie w Gorzowie Wlkp., 

- rozdział 85321 Zespoły ds. orzekania o niepełnosprawności – dokonuje się zmniejszenia  

w §4040 dodatkowe wynagrodzenie roczne o kwotę 3.896,00 zł oraz w §4710 PPK o kwotę 

4.970,00 z jednoczesnym zwiększeniem w §4110 składki zus kwoty 7.513,00 zł oraz §4440 odpis 

na zfśs kwoty 1.353,00 zł   w Powiatowym Zespole ds. Orzekania o Niepełnosprawności  
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w Gorzowie Wlkp. z przeznaczeniem na zwiększoną kwotę odpisu na pracowników jednostki oraz 

pochodne od umów zleceń, 

- rozdział 92695 Pozostała działalność – dokonuje się zmiany nazwy zadania z nazwy „Zawody 

wędkarskie” na „Transgraniczne zawody wędkarskie”. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok. Uchwała otrzymała 

nr 68/2025.  

 

Ad.3. Marta Ciuksza przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie powołania komisji konkursowej celem wyłonienia kandydata na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kostrzynie nad Odrą.  

Poinformowała, że Zarząd Powiatu Gorzowskiego w dniu 29 kwietnia 2025 r. podjął uchwałę nr 

66/2025 w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Marii 

Skłodowskiej-Curie w Kostrzynie nad Odrą. Zgodnie z art. 63 ust. 14 ustawy z dnia 14 grudnia 

2016 r. – Prawo oświatowe w celu przeprowadzenia konkursu organ prowadzący szkołę lub 

placówkę powołuję komisję konkursową w składzie: 

1. Karolina Andrzejak - przedstawiciel organu prowadzącego 

2. Magdalena Harasimowicz - przedstawiciel organu prowadzącego 

3. Małgorzata Mierkiewicz - przedstawiciel organu prowadzącego 

4. Wioletta Burdziak - przedstawiciel Lubuskiego Kuratora Oświaty 

5. Anna Bucholska - przedstawiciel Lubuskiego Kuratora Oświaty 

6. Marcin Depta - przedstawiciel Lubuskiego Kuratora Oświaty 

7. Marta Graczyk - przedstawiciel Rady Pedagogicznej 

8. Piotr Hruszowiec - przedstawiciel Rady Pedagogicznej 

9. Aleksandra Samborska-Jakubiec - przedstawiciel Rady Rodziców 

10. Izabela Zawalska-Osińska - przedstawiciel Rady Rodziców 

11. Zenon Siwiński -  przedstawiciel Związku Nauczycielstwa Polskiego 

12. Gabriela Gronowska - przedstawiciel NSZZ „Solidarność”. 

Wyznacza się Sekretarz Karolinę Andrzejak na przewodniczącego komisji konkursowej.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie powołania komisji konkursowej celem wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kostrzynie nad Odrą. Uchwała otrzymała nr 

69/2025.  

 

Ad.4. Barbara Smolarek przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie upoważnienia Pani Alicji Pasich Dyrektora Domu Pomocy Społecznej 

„Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą do składania oświadczeń woli. Poinformowała, że Pani 

Alicja Pasich pełni już swoje obowiązki i potrzebne jest jej upoważnienie do składania oświadczeń 

woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Domu. 
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            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

            Radna Agnieszka Hołubowska zwróciła uwagę, że w uchwale powinno być napisane 

pełniąca obowiązki (p.o.) Dyrektora. 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz powiedział, że do lipca Pani Dyrektor jest pełniąca, 

obowiązki Dyrektora. Poprosił o wprowadzenie do uchwały poprawki. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały  

z uwzględnieniem naniesionej poprawki. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie upoważnienia Pani Alicji Pasich p.o. Dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Dom 

Seniora” w Kostrzynie nad Odrą do składania oświadczeń woli. Uchwała otrzymała nr 70/2025.  

 

Ad.5. Małgorzata Mierkiewicz przedstawiła i szczegółowo omówiła protokół uzgodnień  

i rozbieżności ze spotkania w dniu 05 maja 2025 roku w sprawie zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Gorzowski.  Poinformowała, że 5 maja odbyło się spotkanie ze związkami zawodowymi 

zrzeszającymi nauczycieli na temat zmian w regulaminie wynagradzania nauczycieli szkół  

i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Gorzowski. Dodała, że związki zawodowe 

kolejny raz zaproponowały zmianę w projekcie, który był im przedłożony po zatwierdzeniu zmian 

przez Zarząd Powiatu. Wyjaśniła, że związki zawodowe zaproponowały obniżenie górnej granicy 

dodatków funkcyjnych dla dyrektora szkoły i placówki SOSW o kwotę 500 zł., oraz podwyższenie 

dodatku funkcyjnego za wychowawstwo o kwotę 50 zł. Poprosiła Zarząd Powiatu o zajęcie 

stanowiska w tej sprawie. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

 

           Radny Mariusz Śpiewanek zapytał, jakie są zabezpieczenia finansowe wobec tej propozycji 

związków zawodowych? 

            Liliana Tarasiuk odpowiedziała, że nie ma zabezpieczeń w budżecie powiatu na ten cel.  

            Radny Mariusz Śpiewanek powiedział, że Powiat Gorzowski stoi przed bardzo ważnym 

zadaniem inwestycyjnym w oświacie. Dodał iż uważa, że Starostwo powinno wstrzymać się  

w związku z tymi propozycjami związków zawodowych, gdyż należy kierować się dobrem ogółu, 

całego powiatu, wszystkich spraw, a Powiat Gorzowski nie posiada środków na ten cel. 

            Radna Agnieszka Hołubowska poparła głos Radnego Mariusza Śpiewanka. Powiedziała, że 

w br. roku były podwyżki o 50 zł, a Powiat Gorzowski mnóstwo pieniędzy przesuwa na inwestycje 

oświatowe. 

            Wicestarosta Zbigniew Surma powiedział, że należy pozostać przy tym co jest obecnie  

i odrzucić propozycję związków zawodowych. 

             

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. protokół. 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz powiedział, że Zarząd Powiatu głosuje za pozostawieniem 

propozycji związków zawodowych bez rozpatrzenia i utrzymaniem dotychczasowej decyzji 

Zarządu Powiatu. 
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Członkowie Zarządu jednogłośnie odrzucili propozycję z protokołu uzgodnień i rozbieżności ze 

spotkania w dniu 05 maja 2025 roku w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gorzowski.   

 

Protokół uzgodnień i rozbieżności ze spotkania w dniu 05 maja 2025 roku w sprawie zmiany 

regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół i placówek oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Gorzowski stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołectwa Ściechów 

o dofinansowanie Dnia Rodziny. Poinformowała, że wniosek został złożony prawidłowo pod kątem 

formalnym i został zaopiniowany pozytywnie. Impreza integracyjna. Zawnioskowano o 1000 zł 

dofinansowania.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołectwa Ściechów o dofinansowanie Dnia 

Rodziny. 

 

Wniosek Sołectwa Ściechów o dofinansowanie Dnia Rodziny stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.7. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa sołectwa 

Ludzisławice o dofinansowanie organizacji imprezy „Rodzinne grillowanie w Ludzisławicach 

połączone z Dniem Dziecka”. Poinformowała, że wniosek został złożony prawidłowo, otrzymał 26 

pkt. Impreza organizowana po raz pierwszy. Zawnioskowano o 1000 zł dofinansowania.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołtysa sołectwa Ludzisławice  

o dofinansowanie organizacji imprezy „Rodzinne grillowanie w Ludzisławicach połączone z Dniem 

Dziecka”.   

 

Wniosek Sołtysa sołectwa Ludzisławice o dofinansowanie organizacji imprezy „Rodzinne 

grillowanie w Ludzisławicach połączone z Dniem Dziecka” stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.8. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa sołectwa 

Baranowice o dofinansowanie festynu integracyjnego. Poinformowała, że jest to już piąty wniosek, 

zgodnie z regulaminem podlega odrzuceniu. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie odrzucili wniosek Sołtysa sołectwa Baranowice  

o dofinansowanie festynu integracyjnego. 
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Wniosek Sołtysa sołectwa Baranowice o dofinansowanie festynu integracyjnego stanowi załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Koła Gospodyń 

Wiejskich Baranowice o dofinansowanie festynu integracyjnego. Poinformowała, że wnioskowano 

o 1000 zł dofinansowania. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Koła Gospodyń Wiejskich Baranowice 

o dofinansowanie festynu integracyjnego. 

 

Wniosek Koła Gospodyń Wiejskich Baranowice o dofinansowanie festynu integracyjnego stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa i Rady 

Sołeckiej Zdroiska o dofinansowanie XVI Spotkania Kulturowego- Wikingowie Zdroisko 2025. 

Wnioskowano o 1500 zł dofinansowania.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej Zdroiska  

o dofinansowanie XVI Spotkania Kulturowego- Wikingowie Zdroisko 2025. Dofinansowanie  

w kwocie 1000 zł. 

 

Wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej Zdroiska o dofinansowanie XVI Spotkania Kulturowego- 

Wikingowie Zdroisko 2025 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.11. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Koła Gospodyń 

Wiejskich „Nasz Wawrów” o dofinansowanie Familijnego Kina Plenerowego. Poinformowała, że 

zawnioskowano o dofinansowanie 1000 zł. Wniosek został złożony prawidłowo pod kątem 

formalnym i został zaopiniowany pozytywnie.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Koła Gospodyń Wiejskich „Nasz Wawrów” 

o dofinansowanie Familijnego Kina Plenerowego. 

 

Wniosek Koła Gospodyń Wiejskich „Nasz Wawrów” o dofinansowanie Familijnego Kina 

Plenerowego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła wniosek Sołtysa sołectwa 

Wawrów o dofinansowanie imprezy „Pierniczkowo 2025”. Poinformowała, że wniosek został 

złożony prawidłowo, spełnia wszystkie wymogi formalno-prawne. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 
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Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. wniosek. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili wniosek Sołtysa sołectwa Wawrów  

o dofinansowanie imprezy „Pierniczkowo 2025”. 

 

Wniosek Sołtysa sołectwa Wawrów o dofinansowanie imprezy „Pierniczkowo 2025” stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Izabela Jankowska przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Rady Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Gorzowie 

Wielkopolskim. Poinformowała, że od 1 czerwca wchodzi w życie nowa ustawa o rynku pracy  

i służbach zatrudnienia. W związku z tym, że jest to całkiem nowa ustawa zmieniająca przepisy  

i wymagane jest, aby wszelkie regulaminy związane z tym, w tym statuty też uległy zgodnie  

z przepisami zmianie. Dodała, że statut ma zmiany w postanowieniach ogólnych. Statut stary od 

nowego różni się tym, że są dołożone nowe zadania min. realizowanie ofert pracy, kontrola 

prawidłowości realizowanych form pomocy, cyfryzacja (odbieranie i wysyłanie dokumentów  

w formie cyfrowej), realizowanie kampanii informacyjnych promujących urzędy pracy. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt Rad Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Gorzowie Wielkopolskim. 

 

Ad. 14. Karolina Andrzejak wstępnie omówiła pełnomocnictwo szczególne do głosowania nad 

propozycjami układowymi. Poinformowała, że jest to sprawa postępowania restrukturyzacyjnego 

firmy Hawe Telekom S.A. i udzielenia pełnomocnictwa Pani mecenas do reprezentowania Powiatu 

Gorzowskiego w tej sprawie. Dodała, że jest to należność za zajęcie pasa drogowego wynosząca 

około 4000 zł.  

            Aleksandra Sibińska- Szadna poinformowała, że zgodnie z informacją uzyskaną od zarządcy 

masy wierzytelność powiatu została uznana w kwocie 4.629,89 zł. Została zaliczona do kategorii 

grupy 1, która by miała być zaspokojona w 100 %. Płatność miała by nastąpić w terminie 30 dni od 

dnia 1 miesiąca następującego po zatwierdzeniu tego układu. W ocenie Pani mecenas zasadne 

byłoby zagłosowanie za układem oraz za uchwałą w przedmiocie wynagrodzenia zarządcy. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. pełnomocnictwo. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie udzielili pełnomocnictwa szczególnego do głosowania nad 

propozycjami układowymi. 

 

Pełnomocnictwo szczególne do głosowania nad propozycjami układowymi stanowi załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.15. Sprawy bieżące. 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz powiedział, że w Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Lipkach Wielkich jest epokowa inwestycja zaplanowana za ponad 7.5 mln zł. Dodał, że w tym 

Ośrodku jest jeszcze hala sportowa namiotowa, która ma wklęśnięcie w suficie jest zniszczona i nie 

nadaje się do użytku. Koszt postawienia w tym miejscu innej hali, która by spełniała wymagania  
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i normatywy jest to koszt 5 mln zł. Opracowywane jest alternatywne rozwiązanie, które spotkało się  

z akceptacją Zarządu Powiatu. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jakieś sprawy 

bieżące? 

            Radny Mariusz Śpiewanek zwrócił uwagę, na sprawy zgłaszane przez mieszkańców 

Wawrowa. Pierwsza dotyczy montażu trzech ławek wzdłuż drogi powiatowej Wawrów Górny- 

Wawrów Dolny. Druga sprawa zgłoszona przez prezesa OSP Wawrów, dotycząca przeprowadzenia 

prac kosmetycznych wokół drzewa przy wjeździe do remizy OSP. Wyjaśnił, że drzewo położone 

jest na pasie drogi powiatowej i przeszkadza przy wjeździe do remizy OSP Wawrów. Druhowie 

zaproponowali przeprowadzenia tych prac za zgodą Starostwa Powiatowego własnymi siłami przy 

zatrudnieniu firmy, która funkcjonuje na ternie sołectwa Wawrów. Trzecia sprawa dotyczy 

przedszkola umieszczonego wokół remizy OSP Wawrów. Powoduje to, że samochody osób 

prywatnych zatrzymują się wjeżdżając na chodniki co utrudnia druhom OSP wyjazdu do zdarzeń. 

Prośba jest o montaż barierek ochronnych wokół remizy po obu stronach drogi powiatowej. Radny 

uważa, że najlepszym rozwiązaniem byłoby przeprowadzenie wizji lokalnej wokół remizy  

z udziałem druha prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Wawrowie. Kolejna sprawa dotyczy 

zorganizowania  uroczystości powiatowej z okazji 35-lecia Dnia Samorządu Terytorialnego. 

 

           Starosta Krzysztof Karwatowicz poprosił o zgłoszenie ww. spraw do odpowiednich 

Wydziałów Starostwa Powiatowego i przygotowanie odpowiedzi na następne posiedzenie Zarządu. 

Poprosił Panią Sekretarz Powiatu i Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Promocji  

o przemyślenie zorganizowania tej uroczystości i przedstawienia tego na kolejnym posiedzeniu 

Zarządu. 

           Radny Andrzej Legan zgłosił, że przy drodze powiatowej Kłodawa- Wojcieszyce ktoś na 

ściętym pniu drzewa postawił duży głaz, którego osunięcie się może spowodować 

niebezpieczeństwo na tej drodze. 

 

           Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jakieś sprawy 

bieżące? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych spraw bieżących. 

 

Starosta Krzysztof Kartowicz o godz. 13:00 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krzysztof Karwatowicz  

2. Zbigniew Surma  

3. Agnieszka Hołubowska  

4. Andrzej Legan  

5. Mariusz Śpiewanek   

 

 

Protokołowała: Anna Żukowska 



9 

 

 

 

 


